



HKUST Staff Association Scholarship and Award 2022/23

We are happy to announce the recipients of 2022 Staff Association Award to:

Student name	Major & Year	Parent's name	Parent's Dept.
Miss SU Yilin Hanako	SSCI/ Yr. 1	Prof SU Haibin	CHEM

Congratulations to Hanako and her proud parents for her receiving SA Award!

Recruitment for SA Classes and Teams (Spring 2023)

SA Classes and Teams welcome colleagues to enrol for our activities in the coming semester.

The Badminton Team is recruiting members in January 2023.

Other SA classes and teams will announce the new recruitment details once the venues in February are confirmed.

For details and updated information, please click the SA website: <http://staff.ust.hk/interest.html>

Notes:

1. All new and existing participants will need to register online.
2. First-come-first-served. Priority will be given to SA members.
3. All participants must be faculty/ staff or SA Member/ Associate Member. Non-members are welcome to join Staff Association.

Application form can be downloaded from: https://staff.ust.hk/membership_form.html

Snapshots from Staff Christmas Party 2022

We are very happy to host another Christmas Party at China Garden Restaurant on 16 December 2022. In addition to the delicious food, World Cup trivia challenge and lucky draw with prizes, participants enjoyed a Christmas Medley by the choir of SA Christian Fellowship! Everyone had a blast!

Congratulations to the winners, especially the 3 grand prize winners!



1st Prize
Kevin Chandra (PPOL)



2nd Prize
Wu Wan Hua (DSTO)



3rd Prize
Bill Yip (DSTO)

We would like to thank our honorable guests, prize sponsors, working team and all participants again for making this festive event a success!

Lastly, we wish you all a joyous and blessed Merry Christmas!

***Acknowledgement to the following lucky draw prize sponsors:**

-

Senior Management:	
Council Chairman	The Hon Andrew Liao
Council Vice Chairman	Prof. Patrick Yeung
President	Prof. Nancy Ip
Provost	Prof. Yike Guo
VPAB	Prof. TC Pong
VPRD	Prof. Tim Cheng
Associate Provost	Prof. Jimmy Fung
Associate VP (Planning & Coordination)	Mr. Ernest Chan
Associate VP for RD (Research)	Prof. Chan Che Ting
DHSS	Prof. Kellee Tsai
DSCI	Prof. Wong Yung Hou
Acting DENG	Prof. Bert Shi
Acting DSTO	Prof. King Chow
Ex-President	Prof. Wei Shyy

-

Vendors:

- Lung Wai Bus Holding Limited
- Conference Lodge
- Crowne Plaza Hong Kong Kowloon East
- Gold Rice Bowl Delicious Food
- HKUST Souvenir Shop
- The Sandwich Club Limited/ American Diner



Event Title:	DIY - Herbal Healing Balm
Date & Time:	Jan 11, 12 & 18, 2023
Venue:	To be announced
Fee:	\$150.00/per class – material cost
Quota:	10* (for each class) <i>*Participants will be selected by ballot if applications exceed the quota.</i>
Application & Workshop details:	We offer 3 DIY classes to do Herbal Healing Balm (preservatives free) with soothing and wound healing purposes. https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/
Application deadline:	30 December 2022

Special Offer:

Crowne Plaza Hong Kong Kowloon East (2 Jan – 30 Jun 2023)
https://staff.hkust.edu.hk/service_off/crowne.pdf

Campus News

Festive Food Drive @HKUST



HKUST Connect is hosting a food drive with [Feeding Hong Kong](#) at HKUST campus in the hope of bridging the gap between surplus and need. We will collect donations of key staples, e.g., canned food, rice and noodles, to help top up the surplus donations this winter. The donations will be sent to underprivileged families in our city.

Collection points and time

Venue: Room 4334 (Lift 3), Academic Building
Times: 19 - 22 Dec, 9am - 12:45pm & 2pm - 5:30pm

Action and help families to have a warm Christmas! Ho-Ho-Ho!

You can find more information [here](#).

University Anthem – Call for Submission



Deadline: 31 December 2022

Submit Now: <https://hkust-anthem.hkust.edu.hk/zh-hant/form/university-anthem-call-for-submission>



HKUST Staff Association
香港科技大學教職員協會



會訊 2022年12月20日

教職員協會獎學金及獎項結果

我們很高興宣佈2022年度教職員協會獎項得主：

學生姓名	學科和年份	家長姓名	家長部門
蘇一琳	理學院一年級	蘇海斌	化學系

我們恭賀得到獎項的蘇一琳同學和以她為榮的父母！

科大教職員協會興趣班及小組招募 (春季2023)

羽毛球班即將開新班，現正招收成員。

其他興趣班及小組招收時間將有待公佈。

詳情請參閱網頁: <https://staff.ust.hk/interest.html>

註：

1. 新舊成員均須登入網上報名，先到先得。會員優先。
2. 參加者必須是教職員或本會會員/附屬會員。歡迎非會員加入本會。

申請表格可在網址下載: https://staff.ust.hk/membership_form.html

教職員聖誕聯歡會2022花絮照片

我們很高興能夠再次舉辦實體聖誕聯歡會，和大家一同慶祝聖誕。聯歡會於 2022 年 12 月 16 日在南北小廚舉行。除了美食和獎品豐富的幸運大抽獎（頭獎為iPhone）外，我們亦邀得科大教職員協會基督徒團契為大家獻唱串燒聖誕歌，增添節日氣氛。還有緊張刺激的世界盃冷知識問答遊戲。參加者都非常投入，盡興而歸。恭喜各位獲獎者，特別是頭3名得獎者！



1st Prize
Kevin Chandra (PPOL)



2nd Prize
Wu Wan Hua (DSTO)



3rd Prize
Bill Yip (DSTO)

教職員協會再次感謝各位出席嘉賓、贊助單位*、義工和所有參加者，令是次活動增色不少。最後，祝大家聖誕快樂！

*特別鳴謝以下抽獎禮品贊助人

大學校董會及管理高層成員

- | | |
|--------------|-------|
| 校董會主席 | 廖長城先生 |
| 校董會副主席 | 楊佳錕教授 |
| 校長 | 葉玉如教授 |
| 首席副校長 | 郭毅可教授 |
| 副校長（行政） | 龐鼎全教授 |
| 副校長（研究及發展） | 鄭光廷教授 |
| 協理副校長（教學） | 馮志雄教授 |
| 協理副校長（規劃及統籌） | 陳志民先生 |
| 協理副校長（研究） | 陳子亭教授 |
| 人文社會科學學院院長 | 蔡欣怡教授 |
| 理學院院長 | 王殷厚教授 |
| 署理工學院院長 | 施毅明教授 |
| 署理學務長辦公室 | 周敬流教授 |
| 前校長 | 史維教授 |

贊助單位:

- 龍威旅運有限公司
- Conference Lodge
- 香港九龍東皇冠假日酒店
- 金飯碗美食
- 香港科技大學精品店
- 美國三文治公司



主題:	DIY「天然草本修護膏」製作班
日期及時間:	2023年1月11日、12日及18日
地點:	稍後通知
費用:	每堂\$150（材料費用）
名額:	每堂10人*（如果參加人數超出名額，將以抽籤決定入選學員）
詳情及網上報名:	大自然的植物中蘊含很多珍貴的成份，有些更可以提煉作醫藥用途。今次特選了左手香、金盞花、紫草製作成修護膏，不含防腐劑，與大家一起DIY。 https://cfellowship.webhost.hkust.edu.hk/最新消息/
截止報名日期:	2022年12月30日

優惠
香港九龍東皇冠假日酒店 (2023年1月2日至6月30日)
https://staff.hkust.edu.hk/service_off/crowne.pdf

校園消息

節日食物募捐活動在科大



今個聖誕，科大侍學行再度和樂餉社合作，舉辦「聖誕節食物募捐活動」，收集糧食再轉送給有需要的家庭，希望收窄剩食與糧食短缺間的差距。

收集點與時間

地點：學術大樓4334室 (3號電梯)

時間：12月19日至22日，9am - 12:45pm & 2pm - 5:30pm

集腋成裘，請為有需要的家庭帶來一個溫飽聖誕!

[按此](#)查閱更多資訊。

科大校歌 作品徵集



截止日期: 2022年12月31日

作品提交: <https://hkust-anthem.hkust.edu.hk/zh-hant/form/university-anthem-call-for-submission>



Latest News



Join Us



Contact Us

Website 網站: <https://staff.ust.hk/index.html>

Inquiry 查詢電郵: staff@ust.hk